
Przedstawiono na Sesji Rady Miejskiej w Sierpcu  w dniu 15.05.2024 

BURMISTRZ 

MIASTA  SIERPCA 

JAROSŁAW  PERZYŃSKI 

INTERPELACJA 

   W sprawie barier architektonicznych a właściwie w sprawie: 

- wysłuchania osób jeżdżących na wózkach, 

- wysłuchanie osób jeżdżących na inwalidzkich  skuterach czterokołowych, 

- wysłuchania osób wspomagających się balkonikami. 

   Według osób z niepełnosprawnościami – Miasto Sierpc nie dba o swoich Mieszkańców. 

    W dniu 11 maja 2024 roku – w sobotę Mieszkaniec Sierpca poruszający  się na wózku – 

poprosił mnie czyli radną Barbarę Gil o przekazanie burmistrzowi i radnym, że nie może 

jeździć po całym mieście, bo zjazdy z chodników, to dla niego pułapki.  

   Zgłaszał już swoje uwagi i prośby w sprawie zjazdów z chodników na przejścia dla pieszych i 

wjazdów na chodniki, ale ciągle jest niebezpiecznie. 

Mieszkaniec Sierpca prosił, żeby przekazać Państwu, że osoby z niepelnosprawnościami 

oczekują na działania w mieście, które poprawią ich życie – będą usuwane bariery 

architektoniczne. 

RADNA 

RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

BARBARA  GIL 

  



Załączniki: bariery architektoniczne –„ pułapki ”  dla osób na wózkach,  na skuterach, z balkonikami.  

 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

Przejście wyniesione dla pieszych umożliwia spokojny przejazd na wózku z jednej na drugą stronę 

ulicy. 

  



 

Przejście dla pieszych przy Liceum Ogólnokształcącym w Sierpcu – uszkodzone płyty chodnikowe. 

  



 

Przejście dla pieszych – uszkodzone płyty chodnikowe. 
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Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Sierpcu do którego prowadzi chodnik ze schodami - 

przedstawiony poniżej. 

  



 

  



 

  



 

Na chodniku wybudowano schody ... 

  



 

Na prośbę Mieszkańców Sierpca   zdjęcia zamieściła  

RADNA 

RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

BARBARA  GIL 


